
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Statsministeren

Dato: 14. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 973

Finder statsministeren det acceptabelt, at Udlændinge- og Integrationsmini-

steriet først i starten af januar 2018 fortolker dommen fra den Europæiske

Menneskerettighedsdomstol korrekt, efter at Justitsministeriet går ind i sagen

over et år efter dommens afsigelse i december 2017, til trods for at en række

eksperter, organisationer og udlændingeretsadvokater allerede fra foråret

2017 rettede henvendelse til ministeriet og gjorde opmærksom på den korrek-

te fortolkning, (jf. artikel ”Justitsministeriet fik stoppet Støjbergs ulovlige prak-

sis ”, Radio24Syv d. 22. august 2018)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Krag@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
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